



**International Day of Solidarity, Reflection & Fasting
with Salvadorean Refugees in Honduras
LOYOLA CAMPUS CHAPEL
7141 Sherbrooke St West
1 pm — 4:30pm**

A meagre Savadorean meal will be served. Sharing of experiences by Salvadoreans and Canadian observers in Honduras.

**MORE INFORMATION: 288-5960 Dialogue Centre
761-7251 Social Justice Committee**

Salvadorean refugees in Honduras are threatened with relocation from Honduran/Salvadorean border to Olanchito. The refugees fear that once they are moved, the infrastructure they have left behind will be used for military bases needed to launch an invasion into EL SALVADOR. Thus they are calling for an international day of solidarity and reflection with their struggle MAY 20, 1984.

Please join us at LOYOLA.

**Une journée mondiale de solidarité, de réflexion, jeûne
avec les réfugiés salvadoriens
à la chapelle du campus LOYOLA
7141 rue Sherbrooke ouest
de 13h—14h30**

Un maigre repas salvadorien sera servi.

Partage d'expériences vécues par des salvadoriens et des observateurs canadiens au Honduras sera entendu.

Plus d'inforamtion 288-5960 Centre dialogue
761-7251 Comité pour la justice sociale

Les réfugiés salvadoriens au Honduras sont menacés d'être déplacés de leurs campements situés aux frontières hondurienne/salvadoricaine pour être relocalisés à Olanchito. Les réfugiés prévoient que une fois déménagés, les infrastructures laissées derrière eux serviront de base militaire utile pour initier une invasion au Salvador. C'est pour cette raison que les réfugiés salvadoriens ont lancé un appel pour une journée internationale de réflexion en solidarité avec leur lutte contre la relocalisation le 20 mai, 1984.